

**ENGLISH****INSTALLING BATTERY**

Open the battery cover and install C size batteries inside the battery compartment. Close the batter cover.

LIGHT / SNOOZE FUNCTION

1. Press the lens to turn on ' LIGHT / SNOOZE' function. The light will turn on for 2-6 seconds.
2. When the alarm sound starts, both the head and tail are swinging. To press the lens to stop the alarm sound and start the snooze function. The snooze function will allow the alarm sound start again after about 5 minutes.

SETTING ALARM

1. Follow the arrow direction and turn the "ALARM" button to set the alarm time.
2. Push up the "ON/OFF" alarm button to start on the alarm function.
3. Push down the "ON/OFF" alarm button to stop the alarm function.

SETTING TIME

1. Follow the arrow direction and turn the "TIME" button to set the correct time.

Not suitable for children under 8 years old due to small component parts. This children table clock is a functional item and is not suitable or intended as a child's toy product. Ensure it is positioned out of reach of young children.

FRENCH**INSTALLATION DES PILES**

A l'arrière du réveil, dans l'emplacement prévu à cet effet, insérez une pile de type C en respectant le sens de la polarité Refermez l'emplacement

ECLAIRAGE/REPETITION DE L'ALARME (SNOOZE)

1. Appuyez doucement sur le verre du réveil pour activer la lumière et la fonction snooze. La lumière restera allumée pendant 2 à 6 secondes.
2. Quand l'alarme sonne, la tête et la queue balancent. Enfoncez le verre pour arrêter la sonnerie de l'alarme et activer la fonction Snooze
3. L'alarme sera re activer apres 5 minutes.

REGLAGE DE L'HEURE

1. Tournez le bouton de droite, situé à l'arrière du réveil, dans le sens de la flèche pour régler l'heure de l'alarme.
2. Pour activer l'alarme, positionnez le curseur situé sur le côté du réveil sur "ON"
3. Pour désactiver l'alarme positionnez le curseur sur "OFF"

REGLAGE DE L'HEURE

1. Tournez le bouton de gauche situé à l'arrière du réveil, dans le sens de la flèche, pour régler l'heure

Non approprié aux enfants agés de moins de 8 ans étant donné la présence de petits composants extérieurs
Ce réveil d'enfant est un article fonctionnel et n'est pas appropriée comme jouet . Assurez-vous qu'il est placé hors de portée de jeunes enfants.